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COTTON TEXTILES COMMITTEE

Recent Developments 1in Production of and Trade in Cotton Textiles

Nocte by the Secretariat

Corrigendum

Page 8/9, paragraph 1%, line 1
Delete "and Canada".

Page 10, paragraph 17, line 2
From the sentence beginning "While imports ..." to the end of the page substitute
the following:

"While imports of ceotton fabrics into Canada during 1983 declined by about 2% per
cent, they have increased by about 20 per cent comparing the first eight months of 1964
to the same period of 1963. Imports into Australia in 1963 were substantially higher
than their level in 1962. 1In bsth these cases, the volume of cotton fabrics imported
from the less-developed countries showed slight increase during 1963."

COMITE DES TEXTILES DE COTON

Evolution récente de la production et du commerce des textiles de coton

Note du secrétariat

Corrigendum

~ A la troisiéme ligne du paragraphe 14 de la page 8/9, supprimer les mots
"et le Canada" .

- A la quinziéme ligne de la page 13 (paragraphe 17), remplacer la phrase
commengant par les mots "Au Canada, les importations ..." par le texte suivant;

"les importations canadiennes de tissus de coton qui avaient diminué d'environ
2% pour cent en 1965, ont marqué pendant les huit premiers mois de 1504 une augmen-
tation de 20 pour cent par rapport &4 celles des huit premiers mois de 1963, Les impor-
tetions en Australie ont sensiblement dépassé en 1963 leur niveau de 1902. Dans les
deux cas, le volume des importations de tissus de coton en provenance des pays peu
développés s'est légérement accru en 1963."



